



Locally
Grounded 
Globally *Aware*



Softball Club (Girls Only) 垒球兴趣社 (仅限女生)

Softball is one of the most suitable team sports for girls. Starting with basic throwing, catching, and hitting. In a relaxed and supportive team atmosphere, girls can improve their fitness, hand-eye coordination, and reaction skills, while building their interest in team sports and self-confidence.

垒球是最适合女生参与的团队球类运动之一。面向小高的女垒俱乐部以安全有趣为原则，从基础传球、接球、击球入手，让女生在轻松愉快的团队氛围中提升体能、手眼协调能力和反应力，培养孩子的运动兴趣与自信心。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 12

Time: Friday 15:50 - 17:00

Club fee: 3300

Teaching Language: Chinese

Location: TBD

Leader: Guest Teacher

Wagashi Soap Club 茶果子皂工坊

The Wagashi Soap Club is open to students in Grades 3 - 5. Through hands-on activities, students will learn safe basic soap-making techniques and making wagashi-style soaps in various shapes, developing creativity, focus, and a sense of achievement.

茶果子皂俱乐部面向三至五年级学生，结合手工制作与美感培养。学生将学习安全的基础造型方法，制作不同造型的茶果子皂，在实践中体验专注、创造与成就感。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 15

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 1800

Teaching Language: Chinese

Location: Cafeteria

Leader: Chen Xinhao

Amazing Science 神奇科学

Amazing Science was previously known as Mad Science Beijing team, with leading science teaching equipment and curriculum system, 30+ years of R&D history, 5000+ science experiments, and a curriculum conforming to the NGSS standards.

神奇科学拥有领先的科学教学设备和课程体系，至今有30+的研发历史，5000+的科学实验，课程符合“美国下一代科学教学大纲”(NGSS)，具有超过十年持续进阶的课程体系。

Eligible Students: G3-G5
Maximum Number: 16
Time: Monday 15:50 - 17:00
Club fee: 2950
Teaching Language: Chinese
Location: TBD
Leader: Guest Teacher

Skateboarding Club 滑板

Skateboarding classes teach core skills like basic riding, turning, braking, and pumping, focusing on improving students' balance, coordination, and confidence.

滑板课程教授基础滑行、转向、刹车、荡板等核心动作，注重提升学生的平衡感、协调性与自信心。

Eligible Students: G3-G5
Maximum Number: 20
Time: Friday 15:50 - 17:00
Club fee: 3100
Teaching Language: Chinese
Location: Basketball Pitch (East)
Leader: Guest Teacher

Spherical Drone Race 球形无人机对抗赛

The "Spherical Drone Combat Club" focuses on spherical drone operation and combat. It offers equipment control training, tactical discussion and simulated combat competitions to improve members' drone control skills and teamwork. Combining tech exploration with competitive fun, it helps members master smart technology enjoyably.

以球形无人机实操与对抗为核心，开展设备操控训练、战术策略研讨及模拟对抗赛，提升成员无人机操控力与团队协作力，兼具科技探索与竞技乐趣，助力玩转智能科技。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 16

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 2950

Teaching Language: Chinese

Location: TBD

Leader: Guest Teacher

Healthy Baking Master 健康烘焙达人

When a child mixes flour, baking powder, eggs, sugar, and butter in a hot oven, magic happens. Baking class encourages healthy eating and hidden math skills. Healthy ingredients include whole grains, natural sweeteners, and fresh produce.

孩子将面粉、泡打粉、鸡蛋、糖和黄油放入烤箱，奇迹就发生了。烘焙课能促进健康饮食和隐藏的数学技能。健康食材包括全谷物、天然甜味剂和新鲜农产品。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 15

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 2740

Teaching Language: Chinese

Location: Cafeteria

Leader: Guest Teacher

Model Airplane 航模-制作与飞行实践挑战

The model airplane course sparks curiosity, enhances hands-on skills, patience, exploration spirit, and nature love. It stands out for its technical depth, covering materials, structure, production, and installation methods.

航模课程满足青少年求知欲，培养动手能力、耐心、探索精神及热爱自然。其技术综合性最强，涵盖材料、结构、制作与安装等，每一步需精确知识与技能，缺一不可。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 15

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2740

Teaching Language: Chinese

Location: TBD

Leader: Guest Teacher

Native American Beading 美洲原住民珠饰艺术

Students will explore Native American beading as art and culture. Through guided projects, they'll learn techniques, patterns, and symbolism, while enhancing fine motor skills, creativity, and respect for Indigenous artistry.

学生们将探索美洲原住民珠饰艺术，通过指导项目学习技法、图案与象征，提升精细动作技能、创造力，并尊重原住民艺术。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 15

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 1900

Teaching Language: English

Location: B206

Leader: Stacy Herne

Wutong Chinese Orchestra (Beginner)

梧桐民族乐器（基础）

Wutong Primary Chinese Orchestra provides instrument lessons and ensemble training for students passionate about music. Faculty are top music conservatory graduates. Instruments: Guzheng, Ruan, Sheng, Bamboo Flute (Dizi). Beginners are welcome.

梧桐中国民族乐器将为学生提供学习乐器和重奏训练课程，师资团队由毕业于国内外一流音乐院校的演奏家们担任。可报名乐器：古筝、阮、笙、竹笛。水平不限，o 基础可报名。乐器需自备。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 10

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 2800

Teaching Language: Chinese

Location: Practice Room

Leader: Guest Teacher

Wutong Pop Musical Instrument 梧桐流行电乐团

The Wutong Music Introductory Course offers students who are passionate about playing electric instruments such as the electric guitar and electric bass.

The course aims to help students acquire fundamental instrumental skills.

梧桐流行乐器课程将为热爱电吉他、电贝司等电声乐器演奏和弹唱的同学提供课程，旨在让学生掌握乐器基本的演奏能力，后期组建流行、摇滚乐队。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 10

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 2800

Teaching Language: Chinese

Location: Practice Room

Leader: Guest Teacher

Archaeology Adventure Club 考古探险兴趣社

This club focuses on archaeology and world heritage. It introduces children to ancient Chinese and world civilizations, emphasizing the mingling of Eastern and Western cultures through courses like Mystical Sanxingdui and Exploring Ancient Egypt.

考古探险俱，全球视野和考古学方法向孩子们介绍中国古代文明、世界文明和东西方文明交融的故事，以专题的形式呈现课程：神秘的三星堆、生活在大唐、家乡北京、了不起的陶瓷、古埃及探秘、丝绸之路的故事、敦煌艺术等。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 15

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2520

Teaching Language: Chinese

Location: TBD

Leader: Guest Teacher

Sand Painting 沙画

Sand painting, a unique art form, blends modern aesthetics with cultural heritage. Using sand as a medium, it enhances students' hand-eye coordination, fine movements, logical and creative thinking, imagination, confidence, concentration, aesthetic, and expression abilities.

沙画，以沙作画，是融合现代审美与文化底蕴的独特艺术。沙画课程通过沙子媒介和表演训练，培养学生观察力、创造力等能力，并提升手眼协调、精细动作及逻辑与创作思维。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 20

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 2500

Teaching Language: Chinese

Location: TBD

Leader: Guest Teacher

Classical Chinese Reading 世说新语

Here you'll read short, interesting stories about celebrities from the Wei and Jin dynasties. We'll learn basic classical Chinese knowledge, improve your classical Chinese reading skills, share ideas with friends, and have fun while getting close to traditional classics.

欢迎四五年级的同学加入！这里有魏晋名士的趣味小故事，篇幅短小、语言浅显。我们一起读文言片段、学文言小知识，提升文言文阅读技能，聊古人趣事，感受经典魅力，还能和同伴分享心得，在轻松氛围里积累知识、爱上阅读。

Eligible Students: G4-G5

Maximum Number: 15

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 1800

Teaching Language: Chinese

Location: A205

Leader: Guo Yange

Magic Club 魔术

Magic is a form of performing art where modern magicians integrate various fields of performing arts with magic to create a unique form of magic performance. It trains students' hands-on ability and mental flexibility, improves language expression and self-confidence, and lets children experience the joy that magic brings.

现代魔术融合多领域表演艺术成独特形式，该魔术相关活动可训练学生动手与思维能力，提升表达和自信、增进人际，还能让小朋友体验魔术乐趣。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 20

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 2450

Teaching Language: Chinese

Location: TBD

Leader: Guest Teacher

eÑe 西班牙语

Curious about Spanish? Join our club! Experience the language through music, conversation, and culture. It's fun, social, and the perfect first step. Ready for the adventure? ¡Te esperamos!

对西班牙语好奇吗？加入我们吧！通过音乐、对话和文化亲身体会这门语言。有趣又社交，这是完美的第一步。准备好开始冒险了吗？¡Te esperamos!

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 10

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 1800

Teaching Language: Spanish

Location: A413

Leader: Ramon Villar

Little Leather Artisan 小小皮具匠人

The Little Leather Artisan Club will guide children to get to know different types of leather, learn basic leathercraft techniques, and create their own leather handicrafts, wallets, schoolbags and more. This not only hones their hands-on skills and enhances their artistic taste, but also heals their body and mind through handcrafting.

小小皮具匠人俱乐部将带领孩子们认识皮料、学习基本的皮具制作方法，制作属于自己的皮具手办、钱包和书包等。锻炼动手能力、提升艺术审美、通过手作疗愈身心。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 15

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 2800

Teaching Language: Chinese

Location: B201

Leader: Guest Teacher

Sing Out 歌唱吧

This course is specially designed for music enthusiasts, focusing on sparking interest in singing while systematically improving vocal techniques, helping students explore more in a relaxed and enjoyable environment.

该课程专为音乐爱好者设计，课程以激发歌唱兴趣为核心，通过系统训练提升演唱技巧，帮助学生在轻松氛围中探索声音魅力。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 12

Time: Tuesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2300

Teaching Language: Chinese

Location: TBD

Leader: Guest Teacher

SketchUp

建筑大师——SketchUp建模与模型制作

This architecture course blends art and tech, covering architectural science and SketchUp modeling. Focused on masterpieces, it teaches modern architecture, interdisciplinary integration, and practical skills in structure and spatial design.

融合艺术与技术的建筑专业课程，以建筑大师代表作为学习载体，涵盖建筑科学、Sketchup 建模、等比例模型制作及建筑构造、空间设计等知识，需结合现代建筑发展与多学科，强调实践思考与表达建筑功能。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 20

Time: Tuesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2500

Teaching Language: Chinese

Location: TBD

Leader: Guest Teacher

International Chess 国际象棋

Chess is a game of minds. It requires strategy, foresight, and problem-solving skills that most other types of games lack, which is why researchers have long praised chess as an important tool for children's development.

国际象棋是一种思维的游戏。它需要战略、远见与解决问题的能力，大多数其他类型的游戏则缺乏这些东西。这就是为什么研究人员们一直称赞国际象棋是儿童发展的重要工具。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 15

Time: Tuesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2740

Teaching Language: Chinese

Location: TBD

Leader: Guest Teacher

Bridge 桥牌

Bridge is a civilized, elegant and cooperative mind sport in the Asian Games, which integrates math, logic, planning and game theory. Learning bridge improves observation, attention, memory, imagination, team spirit, math and logic abilities.

桥牌集数学计算、逻辑推理、统筹规划、心理博弈于一体，是一项文明高雅的合作型智力运动，亚运会正式比赛项目。学习桥牌可锻炼学生的观察力、注意力、记忆力、团队合作能力，提升学生的数学计算能力与逻辑思维能力。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 20

Time: Tuesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2300

Teaching Language: Chinese

Location: TBD

Leader: Guest Teacher

BWYA Rocket Engineer 世青火箭工程师

By teaching rocket design principles, methods, and technologies through practical operations—including learning, software design, manufacturing, launch, and recovery—students enhance their rocket design skills, engineering abilities, innovative thinking, and teamwork.

通过系统讲解火箭设计的原理、方法和技术并结合实际操做。包含知识学习、电脑软件设计到制作发射回收。提升学生的火箭设计能力，培养工程设计能力、创新思维和团队协作精神。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 15

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2800

Teaching Language: Chinese

Location: TBD

Leader: Guest Teacher

Baseball-Player Pitch Advanced 棒球-Player Pitch进阶

Designed for students aiming to elevate their game. Focused on pitching mechanics and catcher collaboration, athletes rotate through defensive positions, refine hitting, and develop communication and leadership skills within team settings.

"棒球-Player Pitch进阶"面向有一定棒球基础的G3-G5学生开放招募。课程重点发展学员的投球能力，并注重投手与捕手的配合训练。球员会尝试球场9个防守位置，继续提高打击能力，发展在球队中的沟通力和领导力。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 12

Time: Tuesday 15:50 - 17:00

Club fee: 3300

Teaching Language: Chinese

Location: Football Pitch

Leader: Guest Teacher

Math Club 数学思维兴趣社

This club focuses on key and difficult school math topics to solidify calculation foundations and boost speed & accuracy efficiently, while bridging basic Olympiad thinking to spark active exploration interest.

专注于攻克学校数学中的重点和难点，帮学生夯实计算基础，提升速度和准确性，同时衔接奥数思维，激发探索兴趣。

Eligible Students: G3-G4

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 1850

Teaching Language: Chinese

Location: D207

Leader: Cui Bing

Wutong String Music (Advanced 1v2) 梧桐弦乐课程（高阶1对2）

Wutong string music is designed for students passionate about string performance, focusing on building solid playing fundamentals. Students must provide their own instruments.

为有基础的弦乐演奏的学生提供高阶弦乐专业指导课程，旨在训练学生的演奏能力。报名要求：自备乐器。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 2

Time: Tuesday 15:50 - 17:00

Club fee: 3740

Teaching Language: Chinese

Location: Practice Room

Leader: Guest Teacher

Creative Writing 创意写作

This club offers students a supportive environment to enhance their writing skills. Participants will engage in story creation, poetry, and plays while developing character, plot, and descriptive language techniques. Students will improve self-expression, build confidence, and foster a love for storytelling.

提供支持性环境，助力提升写作技能。参与故事创作、诗歌及剧本写作，同时学习塑造人物、构建情节结构与运用描写性语言的技巧。提高自我表达能力、增强自信心，并培养对故事创作的热爱。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 20

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 1800

Teaching Language: English

Location: A205

Leader: Trevor Delaney

Wutong String Music (Beginner) 梧桐弦乐课程（基础）

Wutong string music is designed for students passionate about string performance, focusing on building solid playing fundamentals. Students must provide their own instruments.

为热爱弦乐演奏的学生提供入门弦乐课程，旨在训练学生的演奏基本功。报名要求：自备乐器。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 10

Time: Tuesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2800

Teaching Language: Chinese

Location: Practice Room

Leader: Guest Teacher

Laser Shooting 光电射击

Modeled after Olympic 10m air rifle/pistol events, this laser shooting uses safe laser guns to replicate shooting without ranges.

It lets kids easily experience Olympic shooting, boosting focus, resilience, and fulfilling their shooting dreams.

奥运光电射击，以激光枪还原射击训练，安全零门槛。让孩子轻松接触奥运射击，锻炼专注力与抗压能力，圆射击梦想。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 10

Time: Tuesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2300

Teaching Language: Chinese

Location: 1st Floor, H Building

Leader: Guest Teacher

3D Design & Printing 3D设计与打印

Students will learn 3D modeling, create digital designs, and print them. Explore creativity, problem-solving, and hands-on fun while mastering software basics, designing objects, and working on real projects. Take home your creations—design anything you imagine!

欢迎加入3D设计与打印俱乐部！学生将学习3D建模、创建数字设计并打印。在掌握软件基础、设计实物和完成项目的过程中，尽情发挥创造力、解决问题，享受动手乐趣——把你的创作带回家，设计任何你想象的东西！

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2000

Teaching Language: English

Location: A306

Leader: Ioannes Oliveira

Speak Up! Club 口才与辩论

Speak Up! Club is a fun, supportive weekly club for grades 3-5 that builds confidence through engaging topics, clear speaking practice, respectful opinion sharing, and friendly mini-debates—no experience needed!

Speak Up! 口才与辩论兴趣社面向三至五年级学生，通过有趣的话题讨论、表达训练和友好辩论，帮助学生提升自信、清晰表达观点，并学会倾听与尊重他人。无需经验，欢迎所有学生加入，一起成为勇敢的表达者与思考者。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 1800

Teaching Language: English

Location: A302

Leader: Chanel Venter

FUN Traditional Chinese Incense Culture Club 趣味古法香文化

This club has a rich history, featuring diverse products like stick incense and sachets. It embodies ancient craftsmanship and wisdom. The Fun Incense Culture Club guides students to experience incense-making techniques, fostering creativity, patience, and cultural appreciation.

中国传统香文化历史悠久，香品多样，如线香、香囊等，蕴含古人匠心与智慧。趣味古法香文化俱乐部将带学生体验搓制线香、手工香丸等技法，深入了解香材特性，培养审美与创造力，锻炼耐心专注力。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2600

Teaching Language: Chinese

Location: TBD

Leader: Guest Teacher

Clue Crew Club 神秘解谜侦察社

Clue Crew Club is a fun Grades 3-5 club where students solve mysteries using clues, logic, and teamwork. Weekly activities include riddles, puzzles, word searches, codes, and mini challenges, fostering problem-solving, careful thinking, and idea-sharing in a supportive environment.

神秘解谜侦察社面向三至五年级学生，通过线索推理、逻辑思考和团队合作来破解有趣谜题。每周活动包括谜语、逻辑题、找词游戏、密码解读和迷你侦探挑战。学生将在轻松有趣的氛围中提升思维能力、表达能力与合作能力。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 20

Time: Friday 15:50 - 17:00

Club fee: 1800

Teaching Language: English

Location: A313

Leader: Annalicia Venter

Floating Island Fantasy AI Adventure Club

浮岛奇想：AIGC未来城市建造计划

Join the "Floating Island Fantasy" AI Adventure Club! Use words to conjure up future cities, draw yourself flying, and generate cool sci-fi videos - master text-to-text, text-to-image, and text-to-video transformations, and become a master of sky-high creativity!

加入「浮岛奇想」AI探险俱乐部！用文字变出未来城市、画出会飞的自己，还能生成酷炫科幻小视频——玩转文生文、文生图、文生视频，做天空创意大师！

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 15

Time: Tuesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2600

Teaching Language: Chinese

Location: A208

Leader: Wang Lu

Mind Theatre – Children's Psychodrama Club

心灵剧场—儿童心理剧社

Through role-playing, creative expression, and group activities, students learn to identify emotions, develop empathy, and improve social skills. The club culminates in a short play performance for parents.

通过角色扮演、创意表达和团体活动，帮助学生认识情绪、培养同理心与社交技能。学期末将举办心理主题短剧演出，展示学生成长。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 1900

Teaching Language: Chinese

Location: A112

Leader: Fu Peihua; Wang Jingyi

Dough Sculpture

面塑

Dough sculpture is a simple yet artistic Chinese folk craft with Han Dynasty records. It uses flour, glutinous rice flour, colorants, and other ingredients, treated to prevent cracking and mildew. Soft, colorful dough is shaped by hand and tools into specific images.

面塑是艺术性极高的中国民间手工技艺，汉代即有记载。以面粉、糯米粉为主料，添加色彩、石蜡等，经防裂防霉处理，制成柔软面团，用手和工具塑成具体形象。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 20

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 2450

Teaching Language: Chinese

Location: TBD

Leader: Guest Teacher

Wutong Wind Ensemble (Beginner) 梧桐管乐课程（基础班）

Wind Ensemble Training for beginner, building foundational skills and ensemble technique. Wind Ensemble Instruments: Flute, Clarinet, Saxophone. Requirements: Bring own instrument.

梧桐西洋管乐课将为学生提供高阶管乐重奏课程，旨在训练学生的演奏基本功能和乐队的协作能力。可报名乐器：长笛、单簧管、萨克斯管。
报名要求：自备乐器。

Eligible Students: G3-G5
Maximum Number: 10
Time: Thursday 15:50 - 17:00
Club fee: 2800
Teaching Language: Chinese
Location: Practice Room
Leader: Guest Teacher

Bouncy Table Tennis Club 跃动乒乓社

Dynamic Table Tennis Club fosters sportsmanship of striving and discipline, builds basic skills, enhances fitness, cultivates reserve talents for the school team and supports participation in inter-school competitions.

跃动乒乓社锤炼拼搏守规的体育精神，夯实乒乓基础技能，强身心素养，为校队育后备人才，助力征战校际赛事。

Eligible Students: G3-G5
Maximum Number: 12
Time: Wednesday 15:50 - 17:00
Club fee: 1900
Teaching Language: Chinese/English
Location: 1st Floor, H Building
Leader: Geng Chunmei

Wutong Wind Ensemble (Advanced 1v2) 梧桐管乐课程 (高阶1对2)

Wind Ensemble Training for advanced players, building foundational skills and ensemble technique. Wind Ensemble Instruments: Flute, Clarinet, Saxophone. Requirements: Bring own instrument.

梧桐西洋管乐课将为学生提供高阶管乐重奏课程，旨在训练学生的演奏基本功能和乐队的协作能力。可报名乐器：长笛、单簧管、萨克斯管。
报名要求：自备乐器。

Eligible Students: G3-G5
Maximum Number: 2
Time: Thursday 15:50 - 17:00
Club fee: 3740
Teaching Language: Chinese
Location: Practice Room
Leader: Guest Teacher

Architectural Construction 建筑搭建

This course is based on general education principles, trains spatial skills by creatively blending elementary math concepts like shapes into hands-on building activities. Children learn and enjoy teamwork in large-scale projects.

建筑搭建课程以通识教育为理念，以空间力训练为核心，课程融合了小学数学教材中的图形、方位等几何相关知识点，并将它们巧妙融入动手搭建的课堂中。孩子们通过动手搭建轻松掌握。在大型搭建中体验团队协作的乐趣。

Eligible Students: G3-G5
Maximum Number: 10
Time: Thursday 15:50 - 17:00
Club fee: 2850
Teaching Language: Chinese
Location: TBD
Leader: Guest Teacher

Kickboxing 自由搏击

Kickboxing goals are: Integrate quality education, teach basic skills (coordination, self-defense), emphasize sportsmanship, and promote fitness.

自由搏击课程目标是：融合素质教育，教授基本技能（协调性、自卫能力），强调体育精神，促进身心健康。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 20

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 2100

Teaching Language: Chinese

Location: 1st Floor, H Building

Leader: Guest Teacher

Pickleball Club 匹克球兴趣社

Pickleball blends tennis, badminton, and table tennis. It's fast-paced, competitive, and fun. Now popular in the US and China. It's included in the 2026 Beijing Youth National Games.

匹克球是集网球、羽毛球和乒乓球于一体的混合运动项目，它具有掌握速度快、竞技性和趣味性强的特点，现已风靡全美和全中国，匹克球已纳入2026年北京青少年全运会比赛项目。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 16

Time: Friday 15:50 - 17:00

Club fee: 2500

Teaching Language: Chinese

Location: 1st Floor, Gym

Leader: Guest Teacher

Roller Skating Club 轮滑兴趣社

This course focuses on "sports safety" in roller skating, teaching self-protection and basic movement mastery. Correct movements ensure safety. It includes warm-ups, land training, balance ball exercises, and roller skating drills.

该课程以“运动安全”为核心，教孩子轮滑中自我保护，并掌握基本动作以确保训练安全。课程循序渐进，包括热身、陆地训练、平衡球练习和轮滑专项训练，培养运动逻辑能力，让孩子在进步中享受轮滑乐趣。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 8

Time: Friday 15:50 - 17:00

Club fee: 2300

Teaching Language: Chinese

Location: Basketball Pitch(West)

Leader: Guest Teacher

Tennis 网球

Develop interest, build ball sense, establish rallies, standardize techniques and footwork, gain advantages by learning rational offensive and defensive shot selection, understand match play, and improve all technical skills.

培养兴趣，建立球感，建立回合，规范动作和步伐，建立优势学会合理的攻防线路的选择，学会比赛，提高各项技术动作。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 6-8

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 6 people = 5100/person

8 people = 4300/person

Teaching Language: Chinese

Location: TBD

Leader: Guest Teacher